

TRAVELLING AND STUDYING IN NEW ZEALAND

Visa waiver information for students, education providers and parents.













مرحبا!!

معلومات تهم الأشخاص الراغبين بزيارة نيوزيلندا للدراسة لفترة قصيرة الأمد، وتهم أيضا مكاتب الخدمات التعليمية والمؤسسات التعليمية النبوزيلندية.

توجد اتفاقية بين نيوزيلندا وبعض الدول بشأن الحصول على التأشيرة عند الوصول الى الأراضي النيوزيلندية. للحصول على قائمة الدول التي تحصل على التأشيرة عند الوصول الى الأراضي المدوق: http://www.immigration.govt.nz/opsmanual/46511.htm

يتعين على مواطني الدول التي تحصل على التأشيرة عند الوصول الى الأراضي النيوزيلندية إظهار ما يثبت أن لديهم سبب حقيقي للزيارة المؤقتة، وهذا يؤهلهم للدراسة لمدة تصل إلى ثلاثة أشهر بتأشيرة زائر شريطة أن يلبي المسافرين المتطلبات التالية:

http://www.immigration.govt.nz/migrant/stream/visit/visitors/

لضمان أن المسافرين لديهم سبب حقيقي للزيارة، قد يطلب من البعض مقابلة أحد موظفي الهجرة سواء قبل أن يستقلوا الطائرة أو عند وصولهم إلى نيوزيلندا.

ونحن ننصح أن يستعد المسافرين قبل إجراء مقابلات معهم

المعلومات الأساسية للمسافرين الأفراد

إذا كنت قد حجزت للدراسة فينبغي عليك أن تكون قادرا على الإجابة على الأسئلة التالية عند مقابلتك لأحد موظفى الهجرة في نيوزيلندا وأن تقدم الوثائق المطلوبة التالية:

- اسم المؤسسة التعليمية التي سجلت فيها
 - > نوع الدورة أو البرنامج الدراسي
- و تكلفة الرسوم الدراسية وإذا كنت قد دفعت لهم
 - مدة هذه الدورة وأي خطط مستقبلية لديك
 - مكان الإقامة في نيوزيلندا
- كم لديك من المال ومصدر هذه الأموال أيضا (تحتاج لتوفر 1000 دولار نيوزيلندي شهريا، أو 400 دولار نيوزيلندي شهريا إذا تم الدفع المسبق للإقامة)
 - · معلومات الاتصال بأي أشخاص ستلتقي بهم أو تقيم لديهم في نيوزيلندا
 - > تذكرة ذهاب وعودة خلال ثلاثة أشهر من تاريخ الوصول إلى نيوزيلندا

إذا كنت غير قادر على التحدث باللغة الإنجليزية، ينصحك مكتب الهجرة النيوزيلندية بأن تحمل معك الوثائق التي تظهر تلبيتك لمتطلبات الدخول.

إذا كنت ترغب بالدراسة في نيوزيلندا لفترة أطول من ثلاثة أشهر ووجدت المؤسسة التعليمية المناسبة لك فيجب عليك التقدم بطلب الحصول على تأشيرة دراسية قبل السفر. تستطيع التقدم بطلب تأشيرة الكترونية من خلال الموقع:www.immigration.govt.nz

Photo Credits: Chris Williams Chris Sisarich Chris Williams Tourism New Zealand

New Zealand Government





Kia Ora!!

Information for people travelling to New Zealand as a visitor, for short term study; their education agents and providers

New Zealand has in place visa waiver agreements with a number of countries. For a list of visa waiver countries, please visit http://www.immigration.govt.nz/opsmanual/46511.htm.

People travelling to New Zealand under a visa waiver must show their travel is for a genuine temporary purpose. This can include study for up to three months as a visitor. There are requirements that must be met by all travellers which can be viewed at http://www.immigration.govt.nz/migrant/stream/visit/visitors/.

To ensure people travelling to New Zealand have a genuine reason for travel, some may be interviewed by Immigration New Zealand. This interview may occur either before they board a flight, or on arrival in New Zealand.

In order to be prepared, we recommend that travellers are ready to be interviewed.

Key information for travellers intending to study in New Zealand

If you have booked study, then you should be able to answer the following questions if you are interviewed by Immigration New Zealand and also to be able to provide evidence of:

- > The name of the education provider you have enrolled with.
- > The name of the course you will undertake.
- > The cost of tuition fees and if you have paid them.
- > The length of the course and any future study plans.
- > Where you will stay in New Zealand.
- The amount of money you have with you and the source of these funds. You are required to have NZ\$1000 per month or \$400 per month if accommodation is prepaid.
- The name and contact details of any people you are meeting or staying with in New Zealand.
- > A return ticket for travel within three months of arrival into New Zealand.

If you are unable to speak English, Immigration New Zealand recommends you carry documentation (as listed above) that shows you meet entry requirements.

If you are intending to enter New Zealand for study longer than three months and have found an institution to study with, you must apply for a student visa prior to travel.

You may apply online at www.immigration.govt.nz